
Fra: Brevik Britt (Britt.Brevik@orland.kommune.no)
Sendt: 07.07.2020 13:58:24
Til: Postmottak Ørland
Kopi: Mekkes-Roodbol Petra; Standahl Anne M

Emne: VS: Hastesak Planutvalget 
Vedlegg: Ørland kommune.tiff;Til uttalelse - Disp for regulert byggehøyde i reguleringsplan fo ruthaug havn for tanker
for fiskeolje.pdf
Til ePhorte – se tidligere sak om dette også.
 
Vennlig hilsen
Britt Brevik
Enhetsleder, Dokumentforvaltningen
 

 
Mob: 928 56 648
www.orland.kommune.no
 
E‐post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig
på postl ista.
 

Fra: Myrvold Tom 
Sendt: tirsdag 7. juli 2020 13:03
Til: Raaen Emil <Emil.Raaen@orland.kommune.no>; Ervik Marit Knutshaug
<Marit.Knutshaug.Ervik@orland.kommune.no>
Kopi: Brevik Britt <Britt.Brevik@orland.kommune.no>
Emne: Fwd: Hastesak Planutvalget
 
Hvem gjør hva her fra administrasjonens side? Og hva gjør planutvalget?
 
Jeg er også i tvil om at høringsuttalelser fra kommunen i slike saker skal behandles av Planutvalget, særlig i saker
hvor samme utvalg skal behandle saken formelt på et senere tidspunkt. Det høres mer riktig ut at KST blir riktig
organ for avgi høringsuttalelser på vegne av Ørland kommune. Jeg vurderer uansett å be om dette, jfr kommunens
delegasjonsreglement. 
 
Jeg forstår heller ikke helt hva Bjørnar mener. Administrasjonen har kun avgitt en uttalelse til fylkesmannen i
forkant av deres behandling. Antar dette er på forespørsel fra FMTR? Da fremstår det som merkelig hvis
fylkesmannen krever dispensasjon fra Ørland kommue for å kunne behandle saken slik Bjørnar sier? Jeg har ikke
hatt noe med saken å gjøre.

Vennlig hilsen, 
 

Tom Myrvold
Ordfører
Mobil: 488 67 329
www.orland.kommune.no

E-post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig på postlista.



Videresendt melding:
 
Fra: Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Emne: Hastesak Planutvalget
Dato: 6. juli 2020 kl. 21:13:22 CEST
Til: Raaen Emil <Emil.Raaen@orland.kommune.no>
Kopi: Myrvold Tom <Tom.Myrvold@orland.kommune.no>, Undertun Ogne
<Ogne.Undertun@orland.kommune.no>, Odde Finn Olav <Finn.Olav.Odde@orland.kommune.no>,
Nordgård Arne <Arne.Nordgard@orland.kommune.no>, Kenneth Dingen <kenneth@grontvedt‐
nutri.no>
 
Hei Emil ,
 
Jeg kobler også på våre politikere med kopi. 
 
I dagens samtale med Fylkesmann hvor Nutri arbeider for å få på plass de nødvendige tillatelser
innen SAT testen 20.08 (oppstart)  kom spørsmålet om pipehøyde godkjennelse fra kommunen opp
som tema. 
 
Fylkesmann må ha godkjennelsen (dispensasjon) om pipehøydene fra Ørland Kommune på plass før
saken kunne ferdigstilles og tillatelse gis.
 
Da byggesøknad i sin tid ble innsendt ble de tekniske installasjonene (pipehøyder) ikke omsøkt.
 
Bakgrunnen for dette har vært de ulike senario om høyde (beste høyde) med tanke på BAT (best
anvendelig teknologi) innen luft og lukt rensing.
 
Dette har nå landet på 25 meter men kan bli endret hvis senere analyser finner dette nødvendig.
 
Målet fra Nutri er et lukt fritt anlegg med beste BAT ( best anvendelig teknologi) innen lukt og luft
rensing.
 
Vi søker Ørland Kommune om en haste behandling i dispensasjon fra byggehøyden 11.5 meter i
reguleringsplan for området for:
 

1. Prosessanleggs pipe      25 meter
2. Dampkjel‐pipe                 22 meter
3. Scrubber                             15 meter
4. Olje tanker                         18 meter             (disse er omsøkt i egen søknad 30.06.2020) 

 
Vi ser i brevet fra Ørland kommune til Fylkesmann som ligger vedlagt at de har fått tilsendt alle
tegningsgrunnlag for område og de ulike tiltak.
 
Sildesesongen NSS (Nordsjøsilda) starter hos Grøntvedt Pelagic As ca 20 August og plan er å ha
operativ drift på begge anlegg innen den tid.
 
 
 
 

 
Best regard 
Bjørnar Grøntvedt
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